STAR X
Описание
Чрезвычайно износостойкое покрытие высшего класса, созданное по новейшим технологиям. Обладает высокой адгезивной способностью, создает очень прочную глянцевую, непрозрачную, защитную пленку. Прекрасно подходит для использования в местах с высокой посещаемостью.
Область применения
Для всех гладких напольных покрытий:ламинат, ПВХ, линолеум, коловинил, резина и асфальт.
Дозировка

Применяется в концентрированном виде.
Инструкция по применению

Нанесите в концентрированном виде на предварительно обезжиренную, промытую и хорошо высушенную поверхность пола и равномерно распределите полировочной машиной. Нанесите 2 - 3 слоя. Дайте грунтовке высохнуть в течение 30 – 60 минут.
Расход продукта
20 - 40 г на 1 м2.
Совет

Промойте полировочную машину водой сразу после использования.
Применяйте на предварительно обезвощенных покрытиях.  

Производитель не несет ответственности за повреждения в случае неправильного использования продукта.

Технические характеристики

Стойкость при хранении:

2 года.

Хранение:



не ниже 0 °С.
рН уровень:



8,0.
Состав:
ПАВы,гидрофильные растворители, консерванты, ароматические добавки.
star X

General

Extremely hard-wearing high gloss coating of the latest technology.

Gives a high-gloss, extremely durable protective film.Excellently suited for use on highly frequented areas.Excellent adhesion to all surfaces.Outstanding opacity.Footstep-proof and long-lasting high-end coating.Can be polished periodically to increase wet stripping cycle.

Applicationareas

For all smooth floor coverings made of plastic, PVC, linoleum, vinyl asbestos, Colovinyl, rubber and asphalt.

Dosage

Apply concentrated.

Instructions for use

Preparation
Strip the floor.

Application
Pour the product onto the cleanly stripped floor and apply it evenly in lanes with a polish applicator. Apply 2-3 coats. Allow the first coat to dry; depending on room temperature and humidity, it is dust dry after 30 – 60 minutes.

Product consumption

20 – 40 g per m2 and per coat.
Special advice

Wash the applicator with water immediately after use.

Treat only wax-free coverings.

Protect from frost.

The manufacturer declines all responsibility for damages from improper product use.

Technical data

Storage stability


at least 2 years

Storage



do not store below 0°C

pH value



concentrated: 8

Ingredients
plastics, non-ionic surfactants, perfume, water-soluble solvents, preservative

